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Z A P I S N I K’

sa Osme - posebne sjednice Drugog redovnog Gesenjeg) zasijedanja u

2023. godini Skupstine Crne Gore 28. saziva, odrzane 28. i 29. decembra

2023. godine
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Sjednica je pocela 28. decembra u 12 sati i 20 minuta.

Sjednici je predsjedavao Andrija Mandic, predsjednik Skupstine. a

jednim dijelom sjednice, zbog sprtjecenosli predsjednika. predsjedavala je

Zdenka Popovic, potpredsjednica Skupstine.

Predsjednik Skupstine je podsjetio da je ovo sjednica u redovnom

zasijedanju posvecena premijerskom satu i poslanickim pitanjima u vezi sa

odredenom temom i obavijestio da je dnevni red sjednice:

PREMIJERSKI SAT I POSLANICKA PITANJA U VEZI SA ODREOENOM TEMOM

Na pocetku sjednice, predsjednik Skupstine dao je odredena

pojasnjenja u vezi sjednice. saopstio da su u Kolegijumu predsjednika

Skupstine dogovorili nacin rada, da ce na pitanja prvo odgovarali predsjednik

Vtade. zatim ministar unutrasnjih poslova u vezi sa odredenom temom. ali

samo na pitanja poslanika parlamentarne opozicije. Poslanici parlamentarne

vecine odustali su od postavijanja pitanja radi racionalizacije vremena i

odredenih obaveza predsjednika Vlade.

Poslanici Milos Konatar i Filip Adzic intervenisali su proceduraino

povodom nacina rada i odnosa predsjednika Vlade prema poslanicima u
Skupstini Crne Gore.

Mr Milojko Spajic, predsjednik Vlade dao je potrebna pojasnjenja.

Zatim je predsjednik Skupstine obavijestio da su u okviru premijerskog
sata pitanja predsjedniku Vlade postavili poslanici:

1. Andrija Nikolic. predsjednik Ktuba poslanika Demokratske partije
socijalista:

..Da li ste razgovarali o tome da Vlada Crne Gore predlozi izmjene

Zakona o drzavijanstvu, imajuci u vidu da je predsjednik Skupstine Crne Gore,

Andrija Mandic nedavno izjavio kako za tu ideju postoji raspolozenje unutar
parlamentarne vecine?**

Milojko Spajic. predsjednik Vlade. odgovorio je na pitanje. Odgovor je
komentansao Andrija Nikolic.

2. mr Ervin Ibrahimovic. oviasceni predstavnik Kluba poslanika

Bosnjacke stranke:

..Sjever Crne Gore ima ozbiijan potencijal za privredni razvoj, posebno u

oblastima turizma. poljoprivrede i drvoprerade, koji bi mogao da da snazan
zamah ukupnoj privredi Crne Gore i uspori i zaustavi demografsko praznjenje
sjevera.

\zrazi koji su u ovom zapisniku upotrijebljem za fizicka iica u muskom rodu podrazumijevaju isle izraze i u
zenskom rodu
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Sta Vasa Vlada planira da uradi u narednom periodu kako bi se iskoristili

razvojni potencijali, dinamizirao razvoj i stvorili boiji usiovi za zivot i

privredivanje na sjeveru Crne Gore, sa akcentom na opstine u kojima zive

Bosnjaci, kao sto su Rozaje, Plav, Gusinje, Petnjica, Berane. Bijeto Polje i

Pljevija?"

Milojko Spajic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je
komentarisao mr Ervin Ibrahimovic.

3. dr Dritan Abazovic, oviasceni predslavnik Kluba poslanika Gradanski

pokret URA:

.,Oe vam je program Evropa sad 2?“

Milojko Spajic. predsjednik Vlade. odgovorio je na pitanje. Odgovor je
komentarisao dr Dritan Abazovic.

4. Branislav Nenezic. oviasceni predstavnik Kluba poslanika

Socijaldemokrate Crne Gore:
„Da li ce Vlada Crne Gore i resorno ministarstvo uciniti napore za obnovu

pomorske linije Bar-Bari u susret turistickoj sezoni i to kroz davanje pomenute

linije na koncesiju ili kupovinom trajekta za pomenutu liniju i da li ce se

preispitati Odiuka Skupstine akctonara ..Barska plovidba AD“ donijeta

27.06.2023. godine kojom se Odobrava kupovina Ro-Ro/putnickog broda AF

Francesca?"

Milojko Spajic, predsjednik Vlade. odgovorio je na pitanje. Odgovor je
komentarisao Branislav Nenezic.

5. Jevrosima Pejovic, predsjednica Posebnog kluba poslanika:
.,S obzirom na to da je najavijena prva faza Programa Evropa sad 2. da

li je Vlada sprovela analizu i akojeste kada ce ista biti javno dostupna?'*

Milojko Spajic, predsjednik Vlade. odgovorio je na pitanje. Odgovor je
komentarisala Jevrosima Pejovic.

Poslanik Adrijan Vuksanovic. predsjednik Kluba poslanika Demokratske

unije Albanaca i Hrvatske gradanske inicijative saopstio je da odustaje od

posiavijanja pitanja koje se tice Programa Evropa sad 2. zbog racionalizacije

vremena, jer su se vec culi odgovori na slicna pitanja prethodnih poslanika.

Preslo se na dio sjednice posvecen poslanickim pitanjima u vezi sa

odredenom temom.

Predsjedavajuca Zdenka Popovic je podsjetila je da su predsjednici

poslanickih klubova parlamentarne opozicije, saglasno clanu 193a

Poslovnika Skupstine. dostavili predlog sa precizno navedenom temom

..Postupanje Ministarstva unutrasnjih poslova u okviru zakonom predvidenih

nadleznosli“ o kojoj postavijaju pitanja ministru unutrasnjih poslova Danilu

Saranovicu. kao nadleznom ministru. Saglasno clanu 193b Poslovnika

Skupstine pravo na postavijanje pitanja nadleznom ministru povodom

odredene teme ima predsjednik. odnosno oviasceni predstavnik kluba.
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Predsjedavajuca Zdenka Popovic je saopstila je da su poslanici

parlamentarne vecine. odustali od postavijanja pitanja.

Danilu Saranovicu, ministru unutrasnjih poslova, poslanidka pitanja na

temu „Postupanje Ministarstva unutraSnJih poslova u okviru zakonom

predvidenih nadleznosti* postavili su poslanici:

1. dr Ivan Vukovic. oviasceni predstavnik Kluba poslanika Demokratske

partije socijalista.

Danilo Saranovic, ministar unutrasnjih poslova. odgovorio je na pitanje.

Odgovor je komentarisao dr Ivan Vukovic. a ministar unutrasnjih poslova je
odgovorio na komentar. Poslanik dr Ivan Vukovic se izjasnio povodom

odgovora ministra unutrasnjih poslova.

2. Mirsad Nurkovic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika Bosnjacke
stranke.

Danilo Saranovic. ministar unutrasnjih poslova, odgovorio je na pitanje.

Odgovor je komentarisao Mirsad Nurkovic. a ministar unutrasnjih poslova je

odgovorio na komentar. Poslanik Mirsad Nurkovic se izjasnio povodom

odgovora ministra unutrasnjih poslova.

3. Filip Adzic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika Gradanski pokret
URA.

Danilo Saranovic. ministar unutrasnjih poslova, odgovorio je na pitanje.

Odgovor je komentarisao Filip Adzic, a ministar unutrasnjih poslova je

odgovorio na komentar. Poslanik Filip Adzic se izjasnio povodom odgovora

ministra unutrasnjih poslova.

4. Nikola Zirojevic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika

Socijaldemokrate Crne Gore.

Danilo Saranovic, ministar unutrasnjih poslova. odgovorio je na pitanje.

Odgovor je komentarisao Nikola Zirojevic, a ministar unutrasnjih poslova je

odgovorio na komentar. Poslanik Nikola Zirojevic se izjasnio povodom

odgovora ministra unutrasnjih poslova.

5. Adrijan Vuksanovic, predsjednik Kluba poslanika Demokratske unije

Albanaca i Hrvatske gradanske inicijative.

Danilo Saranovic. ministar unutrasnjih poslova, odgovorio je na pitanje.

Odgovor je komentarisao Adrijan Vuksanovic. a ministar unutrasnjih poslova

je odgovorio na komentar.

♦ ★ ★

Sjednicaje prekinuta u llsati i 40minuta. a nastavijena 29. decembra

u 21 sat i 35 minuta.

Predsjednik Skupstine je obavijestio da je Osma - posebna sjednica

Drugog redovnog Gesenjeg) zasijedanja u 2023. godini zavrsena.
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★ ★ ★

Sjednica je zavrsena 29. decembra u u 21 sat i 35 minuta.

Prekucani fonografski zapissasjednice cini sastavni dioovogzapisnika.

Broj: 00-61/23-13/13

Podgorica, 29. decembar 2023. godine

SKUPSTINA CRNE GORE 28. SAZIVA

GENERAk^l SEKR PREDSJEDNIK

ksan Andrija Mandicnc


